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Zápis č. 2/25/RVVI 

z 28. jednání komise rady kraje  
„Rada pro výzkum, vývoj a inovace v Libereckém kraji“ konané dne 

24. 6. 2025 od 10:00 hod. v multimediálním sále KÚ LK 

Přítomní členové a zástupci s právem hlasovat: 

Kožušník Edward 

Blažek Karel, Ing. (příchod v 10:45 h) 

Čeleda Martin 

Donát Petr 

Fouňová Libuše, Ing. 

Havlíček Karel, Ing. Ph.D. 

Klokočník Petr, Ing. 

Kmetyo Dušan 

Kopáček Pavel, JUDr. 

Krejčík Miroslav 

Ligasová Lucie, Ing. Ph.D. 

Macháčková Vendula, Ing. MSc. Ph.D. MHA 

Marek Jan, Mgr. 

Matoušek Petr, Ing. 

Melich Radek, Mgr. Ph.D. 

Potěšil Antonín, doc. Ing. CSc. 

Roden Philipp 

Semerád Jaroslav, Ing. 

Švagerka Tomáš, Ing. Ph.D. 

Touš Jan, RNDr. Ph.D. (v 10:45 h příchod člena) 

Truhlář Jiří, Ing. 

Ulvr Jiří, Mgr. 

 

Přítomní zástupci bez práva hlasovat (je přítomen člen): 

Dobrovský Petr, Ing. 

Skalník Martin, BcA. 

Šorm Josef, Ing. 

 
Omluvení členové: 
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Beran Miloš, Ing. 

Bobák Marek, Ing. Ph.D. 

Dvořáčková Eva, Mgr. 

Ficek Jaromír, Ing. Ph.D. 

Janoušek Tomáš, Ing. 

Jelínek Radek, Ing. 

Klíčová Markéta, Ing. Ph.D. 

Komárek Luboš, Ing. MSc. 

Lédl Vít, Ing. Ph.D. 

Lenfeld Petr, prof. Dr. Ing. 

Linderová Iva, Ing. 

Plíva Zdeněk, prof. Ing. Ph.D. 

Roubíček Tomáš, doc. MUDr. Ph.D. 

Škrábek Jiří, Ing. Arch. 

 

 
Program: 

1. Zahájení – Edvard Kožušník, statutární náměstek hejtmana, předseda RVVI LK 
2. Kontrola plnění úkolů z 27. jednání Rady VVI LK 
3. Regionální inovační program – vyhodnocení žádostí přijatých do dotačního titulu (rok 

2025) 
4. Regionální inovační program – příklad dobré praxe. Host: Bc. Ondřej Salanský, 

SALANSKY & Co., s.r.o. 
5. Aktualizace Akčního plánu marketingové strategie pro rok 2025 
6. Představení postupu realizace strategického projektu „Juniorní centrum excelence pro 

informační bezpečnost“ 
7. Informace o plánovaných aktivitách SALK III, pozvánka na akce, různé 
8. NOVINKA: Workshop k misi EU 100 klimaticky neutrálních měst. Hosté: Ing. Pavlína 

Tvrdíková, Ph.D. (Statutární město Liberec), Ing. Tomáš Holinka, Ph.D. (Ministerstvo 
průmyslu a obchodu) 

 
Bod č. 1 - Zahájení jednání  

Jednání RVVI LK se zúčastnilo 20 členů a 2 zástupci s právem hlasovat, podmínka 
usnášeníschopnosti byla splněna.  
 
Jednání zahájil statutární náměstek hejtmana a předseda RVVI LK, pan Edvard Kožušník, který 
přivítal přítomné účastníky 28. jednání. V úvodu informoval o schválení několika projektů, 
mimo jiné stipendijního programu na podporu internacionalizace mladých lidí či přípravě 
strategického materiálu k budoucímu směřování Libereckého kraje v rámci vyjednávání 
s Evropskou unií o navýšení prostředků pro region. Zároveň poděkoval Ing. Pavlu Kopáčkovi 
za jeho dlouholetou odbornou činnost, neboť v souvislosti s ukončením profesní kariéry 
odchází do důchodu.  
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Ing. Kopáček poděkoval členům rady za spolupráci a vyjádřil uznání za cenné poznatky, které 
v oblasti inovací díky působení v RVVI získal. Zároveň uvedl, že i nadále zůstane aktivní 
v rámci Crystal Valley. 
 
Následně si Ing. Antlová převzala slovo a představila program jednání, plnění úkolů z minulého 
jednání a vyzvala přítomné ke schválení usnesení. 
 

Usnesení č. 02/25/RVVI/01 

Rada pro výzkum, vývoj a inovace v Libereckém kraji schvaluje program 28. jednání Rady pro 
výzkum, vývoj a inovace v Libereckém kraji dne 24. června 2025. 

Usnesení bylo přijato konsenzem. 

HLASOVÁNÍ Č.:  1 PRO: 22 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 0 VÝSLEDEK: byl přijat 

  

Bod č. 2 - Kontrola plnění úkolů z 27. jednání RVVI LK 

Po schválení programu Ing. Antlová informovala o plnění úkolů sekretariátu z minulého 
jednání. 
  

Úkoly stanovené na 27. jednání RVVI LK dne 18. 2. 2025: 
 

1. Svolat další jednání RVVI do konce června 2025 
Termín: splněno 24. 6. 2025 

2. Představit postup realizace strategického projektu „Juniorní centrum excelence pro 
informační bezpečnost 
Termín: 1. pol. 2025 

3. Pozvat 2 příjemce dotace z Regionálního inovačního programu 2023 
Termín: 1. pol. 2025 

 
 
Bod č. 3 - Regionální inovační program – vyhodnocení žádostí přijatých do dotačního 
titulu (rok 2025) 

Ing. Jana Frontzová představila parametry Regionálního inovačního programu (RIP) pro rok 
2025. Program byl vyhlášen dne 26. března 2025, příjem žádostí probíhal v období 1.–16. 
května 2025. Do programu bylo celkem podáno 28 žádostí, z nichž jedna byla vyřazena kvůli 
nesplnění podmínek – sídlo mimo území Libereckého kraje, a to ani bez doložené provozovny 
v rejstřících. Hodnoceno tak bylo 27 žádostí, z toho: 

- 10 inovačních voucherů, 
- 3 startovací vouchery, 
- 14 technologických voucherů. 

 
Výše dostupné alokace (včetně úspor z předchozích let) činila 4 230 000 Kč. 
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Po kontrole formálních náležitostí a přijatelnosti, provedené v květnu 2025, následovalo bodové 
hodnocení dle závazných a specifických kritérií v květnu a červnu 2025. RVVI LK hrála 
v procesu významnou roli – posuzovala realizovatelnost projektů a jejich inovativnost. Členům 
rady byly zaslány projektové žádosti, popisy projektů a souhrnná hodnoticí tabulka. Rozhodnutí 
o poskytnutí dotací bude přijato Zastupitelstvem kraje dne 26. srpna 2025. V letošním ročníku 
své hodnocení odevzdalo 18 z 26 členů. 
 
Ing. Frontzová představila hodnoticí kritéria a zdůraznila, že RVVI může na základě 
odůvodnění doporučit neposkytnutí dotace pro konkrétní projekt. Doporučení projektů probíhá 
dle pořadí až do výše dostupné alokace, ostatní mohou být zařazeny do zásobníku projektů. 
 
V diskusi zazněla připomínka, že některé žádosti vykazují nízkou míru inovativnosti. Bylo 
navrženo více propagovat tento nástroj mezi firmami s vyšším inovačním potenciálem. Zazněl 
také návrh upravit pravidla tak, aby žádosti s opakovaným nulovým hodnocením v určitém 
poměru (např. 30 % hodnotitelů) byly automaticky vyřazeny. V odpovědi bylo uvedeno, že 
váha inovativnosti je již nyní rozhodující, a že tyto návrhy budou zváženy při přípravě další 
výzvy, pokud to podmínky dotačního fondu Libereckého kraje budou dovolovat.  
 
Bylo připomenuto, že největší váhu v celkovém bodovém hodnocení mají právě posudky členů 
RVVI. Zaznělo také, že mezi podpořenými projekty se objevují takové, které sice navrhují 
komerčně dostupná řešení, avšak s dopadem pro méně rozvinutá území. 
 
Na závěr Ing. Frontzová poděkovala všem hodnotitelům za odvedenou práci a vyzvala přítomné 
k hlasování o schválení podpořených projektů dle souhrnného bodového hodnocení. 
 
Usnesení č. 02/25/RVVI/02 
Rada pro výzkum, vývoj a inovace v Libereckém kraji doporučuje poskytovateli dotace, 
Libereckému kraji, podpořit projekty v pořadí dle souhrnného bodového hodnocení 
schváleného RVVI LK a v požadované výši.  
 
 

HLASOVÁNÍ Č.:  2 PRO: 18 PROTI: 0 

ZDRŽEL SE: 4 

Ligasová Lucie 
Roden Philipp 
Touš Jan 
Kmetyo Dušan  

NEHLASOVAL: 0 
VÝSLEDEK: 

byl přijat 

 
 
Usnesení č. 02/25/RVVI/03 
Rada pro výzkum, vývoj a inovace v Libereckém kraji doporučuje poskytovateli dotace, 
Libereckému kraji, zařadit projekty v pořadí od 23 do 27 do zásobníku projektů. 
 

HLASOVÁNÍ Č.:  3 PRO: 22 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 0 VÝSLEDEK: byl přijat 
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Bod č. 4 - Příklad dobré praxe RIP: p. Ondřej Salansky ze SALANSKY & Co., s.r.o. 

Ondřej Salanský představil zkušenost své firmy se zapojením do Regionálního inovačního 
programu, konkrétně v rámci dotačního titulu DT2 – Startovací voucher. Projekt s názvem 
„Rozvoj společnosti SALANSKY“ byl realizován v období od 9. 11. 2023 do 1. 10. 2024. 

Hlavním výstupem projektu bylo vytvoření nové webové prezentace pod názvem 
salansky.studio, která slouží jako profesionální vizitka firmy, nabízí přehledné členění portfolia 
produktů, přímou komunikaci se zákazníky a obsahuje také e-shop. Web navrhovalo studio 
_Stroy. Kromě estetické a funkční stránky je důraz kladen také na vyšší viditelnost na internetu 
(SEO a marketingové nástroje), analytiku pohybu uživatelů a zefektivnění provozu. 

Celkové náklady projektu činily 154 500 Kč, z toho: 
- 104 535 Kč (70 %) bylo hrazeno z dotace Libereckého kraje, 
- 49 965 Kč (30 %) z vlastních zdrojů žadatele. 

Pan Salanský uvedl, že vytvoření nového webu bylo dlouhodobým cílem společnosti. Projekt 
jim pomohl nejen zpřehlednit vlastní činnost a definovat své zaměření vůči klientům, ale také 
rozšířit působnost na nové trhy – konkrétně zmínil nového zákazníka ze Spojených arabských 
emirátů. 

Účastníky jednání pozval do showroomu v Liberci, který bude v rámci Crystal Valley Week 
zpřístupněn veřejnosti. Na závěr poděkoval Libereckému kraji za zásadní podporu při realizaci 
projektu i přítomným za pozornost. 
 
V čase 10:45 se dostavil Ing. Karel Blažek.  

 

Bod č. 5 - Aktualizace Akčního plánu marketingové strategie pro rok 2025 

Ing. Lukáš Jokl představil aktualizovaný Akční plán marketingové strategie pro rok 2025 
v rámci projektu Smart Akcelerátor Libereckého kraje III. Zdůraznil, že cílem strategie je 
dlouhodobě posilovat vnímání Libereckého kraje jako regionu s konkurenceschopnou 
ekonomikou, založenou na přidané hodnotě, inovacích a rozvoji lidských zdrojů. Marketing 
propojuje jednotlivé aktivity a zajišťuje jejich prezentaci veřejnosti. 

Komunikace probíhá vícekanálově – vlastními kanály (web 1012plus.cz, sociální sítě 1012plus, 
ARR), přes získané kanály (vztahy s médii a novináři) i prostřednictvím eventů a platforem. 
Podle slov Ing. Jokla by komerční mediální prostor, který se podařilo obsáhnout vlastní 
činností, měl odhadovanou hodnotu cca 40 mil. Kč, pokud by byl zakoupen tradičně formou 
reklamy. 

Záměrem marketingové strategie není „tvořit nápady do šuplíku“, ale aktivně s nimi dále 
pracovat – například u projektů jako je simulátor duševního zdraví. Významná pozornost je 
věnována propojování technických škol a firem, což se odráží v řadě konkrétních akcí. 

Ing. Jokl představil průběžný obsahový plán komunikace na rok 2025, který zahrnuje: 
- Techstarter – podpora technického vzdělávání (březen, říjen), 
- Liberec Ideathon – 24hodinový maraton nápadů (duben), 
- Marketing Café – podpora marketingu inovací (květen), 
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- PechaKucha Night – neformální prezentace inovátorů a srdcařů z kraje (červen–srpen), 
- Business Talent – soutěž pro žáky základních škol v IQFABLAB (září), 
- NanoCzech – konference zaměřená na nanotechnologie a životní prostředí (listopad–

prosinec). 

Plán rovněž počítá s organizací kulatých stolů, odborných platforem a uvažuje o zavedení 
vlastního eventového formátu. 

Na závěr vystoupení pozval přítomné na další  PechaKucha Night, která se uskuteční na konci 
srpna 2025. 

Následně Ing. Antlová vyzvala členy rady k hlasování o schválení aktualizace akčního plánu. 

Usnesení č. 02/25/RVVI/04 

Rada pro výzkum, vývoj a inovace v Libereckém kraji po projednání schvaluje aktualizaci 
Akčního plánu marketingové strategie pro rok 2025. 

 HLASOVÁNÍ Č.:  4 PRO: 22 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 0 VÝSLEDEK: byl přijat 

 
V čase 11:03 opustil jednání Philipp Roden. 

 

Bod č. 6 - Představení postupu realizace strategického projektu „Juniorní centrum 
excelence pro informační bezpečnost“ 

Ing. Věra Farská informovala o aktuálním stavu realizace strategického projektu Juniorní 
centrum excelence informační bezpečnosti při SPŠ Česká Lípa. Projekt nese název 
„Vybudování zabezpečené IT infrastruktury na SPŠ Česká Lípa“ a byl úspěšně podpořen 
v rámci výzvy č. 40 Národního plánu obnovy (NPO) zaměřené na kybernetickou bezpečnost. 

Celkové schválené výdaje projektu činí 72 035 000 Kč, z toho: 
- Způsobilé výdaje (hrazené z dotace): max. 25 377 223,10 Kč (ve skutečnosti bude 

čerpáno méně), 
- Zbytek tvoří výdaje hrazené z rozpočtu kraje (např. stavební úpravy, rezervy, TDS, 

BOZP), 
- Díky veřejné zakázce se podařilo vysoutěžit dodavatele za výhodnější cenu. 

Projekt zahrnuje: 
- Zabezpečení IT infrastruktury školy a domova mládeže, 
- Vybudování dvou laboratoří CYLAB dle standardů pro JCE. 

Smlouva se zhotovitelem byla podepsána v lednu 2025, staveniště bylo předáno v únoru 2025. 
V domově mládeže je realizace stavebních úprav ukončena a nyní probíhají dodávky IT 
technologií. V budově školy stavební práce i instalace technologií dále pokračují. Dokončení 
projektu je plánováno na prosinec 2025, s možností doladění konfigurací do května 2026. 
Centrum by mělo být připraveno k plnému provozu k datu 31. května 2026. 

Výstupy projektu budou sloužit: 
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- Žákům SPŠ Česká Lípa (v rámci výuky oboru Informační technologie i dalších), 
- Žákům jiných středních a základních škol – buď přímo ve škole, nebo dálkovým 

připojením, 
- Ostatním příspěvkovým organizacím Libereckého kraje a zájemcům z řad firem 

a veřejnosti. 

V budoucnu bude možné zažádat o certifikaci centra jako součásti sítě JCE, což s sebou přináší 
požadavek na plnění organizačních a procesních standardů. 

Na vystoupení navázal Mgr. Otta, který doplnil, že se intenzivně pracuje na vytvoření nového 
vzdělávacího programu, který bude odpovídat potřebám škol a zároveň požadavkům praxe. 
Zvažuje se také propojení s Technickou univerzitou v Liberci. Diskutuje se rozsah úloh, které 
bude možné v rámci výuky v prostředí JCE řešit – cílem je, aby byly pro žáky přínosné 
a zároveň neohrožovaly bezpečnostní limity (cílem není „vychovávat hackery“). 

Zazněl rovněž podnět ohledně budoucí udržitelnosti infrastruktury, která bude postupně 
zastarávat a bude třeba počítat s nutností pravidelných upgrade technologií. Bylo rovněž 
poukázáno na dlouhodobý nedostatek kvalifikovaných pedagogů – již od roku 2022 se řeší 
otázka, kdo a jakým způsobem bude výuku v centru zajišťovat. 

Projekt počítá se vznikem nového studijního oboru zaměřeného na kybernetickou bezpečnost. 

 

Bod č. 7 - Informace o aktivitách SALK III, pozvánka na akce 

Ing. Martina Pšeničková informovala o aktivitách realizovaných v období po 18. 2. 2025 do 
června 2025 v rámci projektu Smart Akcelerátor Libereckého kraje III (SALK III): 

- TechStarter (25. 3. 2025) – program na podporu technického vzdělávání, kde studenti 
pracovali na reálných zadáních firem. Aktivita motivovala studenty k praktickému 
řešení problémů, podpořila jejich kompetence a zároveň přispěla k vybavení některých 
škol novými technologiemi. Program byl vyhodnocen jako úspěšný a připravuje se jeho 
další pokračování na podzim. 

- Digitální kavárna (21. 3. 2025) – zaměřená na sdílení inspirací a zkušeností v oblasti 
digitálních řešeních na školách. Poslední setkání bylo na téma zefektivnění 
administrativních procesů s využitím digitalizace. 

- Ideathon (10.–11. 4. 2025) – soutěžní akce pro studenty středních škol LK a Technické 
univerzity v Liberci. K dispozici byly čtyři zadání, do akce se zapojilo cca 60 studentů. 
Nápady vzniklé během soutěže jsou dále rozvíjeny ve spolupráci se zadavateli. 
Z uplynulých ročníků vnímáme i vznikající startupy, které se zapojili do programů pro 
začínající podnikatele či do jiných aktivit. 

- Platforma moderní energetiky (24. 4. 2025) – poslední setkání bylo zaměřeno na 
témata jako kogenerační jednotky, energetická společenství či bateriová úložiště. 

- Marketing Café (15. 5. 2025) – pravidelná setkání odborné komunity zabývající se 
marketingem inovací. 

- Zaměstnávání bez hranic (17. 6. 2025) – akce zaměřená mj. na ověřování nástroje, jak 
přilákat a udržet kvalifikované pracovníky a studenty z ciziny v Libereckém kraji. 
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- PechaKucha Night Liberec vol. 17 (10. 6. 2025) – tematicky zaměřená na „srdcaře 
bez hranic“. 

- Přeshraniční spolupráce – probíhají aktivity zaměřené na posílení přeshraničních 
vazeb, např. v oblasti polovodičů, dále spolupráce s ekonomickými diplomaty, studijní 
cesta do Berlína (21.–23. 5. 2025), podpora Erasmus+ programů na školách či příprava 
přeshraničního Ideathonu. 

- Probíhá šetření INKA (mapování inovačního potenciálu firem). 
- Rozvoj datového portálu Libereckého kraje – pokračuje pilotní ověřování datového 

portálu, kde jsou k dispozici otevřená data LK, grafické zobrazení dat, analýzy, 
dashboardy aj. 

Plánované aktivity pro nadcházející období: 

- PechaKucha Night Liberec vol. 18 – tematicky zaměřeno na sklo (27. 8. 2025) 
- TechStarter #2 – výběr témat v červnu, spuštění v září 
- Business Talent – polytechnická soutěž pro ZŠ (registrace v srpnu, start v září) 
- NanoCzech #2 – zaměřený na životní prostředí (20. 11. 2025) 
- TechCare – zaměřený na novinky v oblasti zdravotnictví (kardiologie, neurologie, 

sociální/paliativní péče), digitalizaci ve zdravotnictví a podporu startupů (25. 2. 2026) 
- Vzdělávání pro pracovníky KÚLK v oblasti práce s daty – realizace během léta 
- Kulatý stůl pro velké firmy ve spolupráci s CI a AFI – zaměřeno na automotive sektor 

(11. 11. 2025) 
- Workshop pro MSP v oblasti energetiky a elektromobility ve spolupráci se SML a CI 

(4. 11. 2025) 

Dále Ing. Antlová připomněla přítomným členům rady možnost žádat o asistenční vouchery 
Libereckého kraje, které jsou určeny k podpoře přípravy projektů s inovačním potenciálem, 
včetně spolupráce s výzkumnými organizacemi. 

Následně předala slovo Mgr. Michaelu Ottovi, který požádal přítomné o spolupráci při tvorbě 
nového strategického dokumentu Strategie rozvoje Libereckého kraje 2028+. Zdůraznil, že 
tento dokument není zpracováván externí firmou, ale vzniká interně za účasti pracovníků 
krajského úřadu a odborné veřejnosti, včetně členů RVVI LK. 

Cílem je, aby výsledný dokument co nejlépe reflektoval reálné potřeby regionu a aby jeho 
tvorba probíhala participativně a transparentně. Byla proto vyslovena výzva ke spolupráci – 
přítomní členové byli požádáni, aby se dle svých možností zapojili do přípravy a formulace 
obsahu dokumentu. 

Dokončení strategie a její předložení ke schválení Radě Libereckého kraje je plánováno na 
podzim 2027. Dokument bude tvořit základní rámec pro rozvojové aktivity kraje v dalších 
letech, a bude také podkladem pro čerpání prostředků v novém programovém období Evropské 
unie po roce 2027. Bude snaha v něm zohlednit výsledky a aktivity projektů podporovaných 
RVVI, jakož i nové výzvy, které se očekávají po roce 2028. 

V nejbližších týdnech bude zájemcům zaslán e-mail s možností zapojit se do tematických 
pracovních skupin, které budou tvořit klíčový obsah dokumentu. 

V čase 11:18 opustil jednání JUDr. Pavel Kopáček. 
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Bod č. 8 - NOVINKA: Workshop k misi EU 100 klimaticky neutrálních měst  

Ing. Pavlína Tvrdíková, Ph.D. (Statutární město Liberec) představila projekt „Klimaticky 
neutrální Liberec 2030“, který je součástí evropské mise 100 klimaticky neutrálních měst. 
Město Liberec je jediným českým městem, které bylo do této mise vybráno, a jeho cílem je 
přispět ke klimatické neutralitě do roku 2030. 

Projekt se nevztahuje pouze na městský majetek, ale zahrnuje také domácnosti, firmy a další 
aktéry. Ve smlouvě o účasti v misi jsou zapojeny vybrané subjekty z veřejného i soukromého 
sektoru (např. Dopravní podnik měst Liberce a Jablonce n. N., Městské lesy Liberec). 
Soukromý sektor hraje významnou roli, neboť bez jeho zapojení není možné dosáhnout 
stanovených cílů. 

V letošním roce byla dokončena přípravná fáze, v jejímž rámci Liberec získal tzv. Mission 
Label, tj. certifikaci města připraveného k implementaci opatření. Tento status usnadňuje 
přístup k financím z evropských a národních zdrojů a umožňuje zrychlení realizace opatření. 

Mezi hlavní cíle projektu patří: 
- snížení emisí GHG o 596 345 tun CO₂eq, tj. o 82 % oproti roku 2019, 
- opatření v oblastech budov, energetiky a mobility, 
- investice ve výši minimálně 30 miliard Kč, 
- Diskutována byla role města v procesu dekarbonizace průmyslu a důležitost nastavení 

smysluplné spolupráce, která nebude pouze formální. Aktuální témata zahrnují sdílení 
dat, komunitní energetiku a nastavení benefitů pro firmy, které se do iniciativy zapojí. 

- Ing. Tomáš Holinka, Ph.D. (Ministerstvo průmyslu a obchodu) připomněl, že mise na 
úrovni EU představují nový nástroj inovační politiky, který má reagovat na největší 
společenské výzvy. V současnosti jsou diskutována témata a oblasti podpory pro nové 
programové období. Ministerstvo pro místní rozvoj (MMR) definuje zapojení do misí 
jako jeden z důležitých ukazatelů pro budoucí financování, což bude zohledněno 
v připravovaných dotačních titulech, např. v programu „Inovace do praxe“ pod 
Ministerstvem průmyslu a obchodu, 

- Agentura JINAG se v rámci projektu zaměřuje na zapojení stakeholderů, přípravu 
pilotních projektů, možnost zahraničních exkurzí a šíření příkladů dobré praxe. 

 

Závěrem zazněla výzva ke spolupráci a sdílení dat, podnětů a zkušeností, které mohou přispět 
k úspěšné realizaci mise. Přítomní byli vyzváni, aby dle svých možností zvážili zapojení. 
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Bod č. 9 - Různé    

Ing. Antlová poděkovala všem přítomným za účast a rozloučila se s nimi. Další jednání 
proběhne v prosinci.  

 

Úkoly na další jednání RVVI 

1. Svolat další jednání RVVI do konce prosince 2025 
Termín: prosinec 2025 

 
2. Rozeslat členům a zástupcům členů pozvánku na připravovanou konferenci NanoCzech 

#2 (termín konání 20. 11. 2025). 
Termín: podzim 2025 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

……………………………………… 
Edvard Kožušník 

předseda RVVI 
 
 
 
 
Liberec 24. 6. 2025 
Zapsala: Bc. Pavlína Kočnarová 
finanční manažerka projektu SALK III (ARR) 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


